
Protokoll för Bernalyckans samfällighetsförenings årsmöte 2016 
       Dag Lördagen den 11/2 2017 

Tid 14.00 
Plats Falkvikskyrkan 

      §  1 Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Arne Lindén öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
Mötet godkände dagordningen 

 
§  2 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande valdes Eskil Jemn 
Till sekreterare valdes Christer Åberg 

 
§  3 Val av två justeringsmän  

Mötet valde Mats Gadd och Ann Ståhl 
 
§  4 Styrelsens och revisorernas berättelser 

Christer Åberg läste upp styrelsens verksamhetsberättelse. 
Revisorerna läste upp revisionsberättelsen. 

 
§  5 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen 
 
§  6 Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar 

- Motion angående städområdena 
- Styrelsens förslag angående städområdena  
Beslöt att skilja på Bernalyckans och Lyckans skötselområden. 
Det innebär att Lyckans bostadsrättsförening själva kan besluta 
om man vill ta in en firma som sköter deras skötselområden. 
Beslöt att vi använder bekämpningsmedel på vissa områden. 

 
§  7 Beslut om arvoden för styrelseledamöter och revisorer 

Mötet beslutade om oförändrade arvoden. 
 

 



§  8 Budgetförslag för 2017 inklusive beslut om föreningsavgiften 
Mötet godkände styrelsens budgetförslag. 
Beslöt att föreningsavgiften ska betalas två gånger per år. 
Det blir i mars och september. 
 
 

       §  9 Val av styrelse och styrelseordförande 
Ordförande Arne Lindén 5H 2 år 17-19 omval 

Ledamot Lena Toft 3G 1 år 17-18 fyllnadsval 

Ledamot Nils Gunnar Runesson 4B 2 år 17-19 omval 

 

§ 10 Val av revisorer och suppleanter 
Revisor Per Anders Knutsson 5B 1 år 17-18 omval 

Revisor Arne Svensson 2A 1 år 17-18 omval 

Revisorsupp Caroline Mårtensson 3D 1 år 17-18 omval 

Revisorsupp Gun Ahlgren 2C 1 år 17-18 omval 

Val av valberedning, mötet utser dessa två personer: 
Sten-Åke Jönsson och Ronny Nilsson 

 
§ 11 Övriga frågor 

-Vi diskuterade den tillfälliga parkeringen vid 4 - 6 husen. 
Styrelsen tar in ett anbud på att lägga stenkross där och  
kontrollera om det behövs bygglov. 
-Styrelsen har tagit emot ett anbud från Sveland angående  
försäkring av förråd och garage. Styrelsen lägger ut förslaget 
på hemsidan. 
-Styrelsen lägger en länk på hemsidan så man kan se vilka 
som äger fastigheterna på Rödvensvägen. 
-2 - 4 -6 gården ska komma med ett förslag vart vi på städdagen 
kan flytta stenmöblerna. 
-Vi ska kolla upp gungorna på lekplatserna. 

 
 
 
 



 
§ 12 Meddelande om plats där årsmötesprotokollet hålls tillgängligt 

Årsmötesprotokollet finns tillgängligt på anslagstavlan vid 
containern och på hemsidan. 
 

      § 13 Mötet avslutas 
Eskil förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse. 

 
 
______________________________       _____________________________ 
              Mats Gadd Ann Ståhl 
              Justerare Justerare 
 

____________________________      _______________________________ 
               Christer Åberg     Eskil Jemn 
               Sekreterare    Ordförande 
 
 


